
Bilaga 1 - Närvarande årsmöte Storumans IK 2024-06-13  
 

Förnamn + efternamn (obligatoriskt) E-postadress (valfritt) 

Daniel Johansson daniel.johansson@storuman.se 

Marléne Holgersson marlene.holgersson@gmail.com 

Stig Jonsson  

Robert Sandlund  

Thomas Lindberg  

Catarina Samuelsson  

Anna Ludvigsson  

Åsa Johansson (ej medlem, ej rösträtt)  

Harald Kristansen harald.kristiansen@storuman.se 

Veroniqa Jonsson  

Emilia Lindberg  

Simon Kristoffersson simon_kristoffersson@hotmail.com 

Sara Lindholm lindholmsara81@gmail.com 

Robert Mårtensson  

Susanne Sandlund  

Tommy Söderlund  

Emanuel Wiklund  

Ewa Brändström ewa.brandstrom55@gmail.com 

Gunilla Pettersson  

Patrik Persson patrik.persson@fhsk.nu 

P-G Stenvall (ej medlem, ej rösträtt) pg.stenvall7@gmail.com 
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Mattias Lantz mattias.lantz@vattenfall.com 

Aron Lindberg aronlindberg0210@gmail.com 

Christian Ulander  

Petra Ulander  

Malin Lindqvist  

Leif Holgersson leif@elteamet.nu 

Elin Rutqvist elin.rutqvist84@gmail.com 

Aron Pennling aronp0@gmail.com 

Emma Sundström esundstrom@icloud.com 

Lina Forsebrant lina.forsebrant@storuman.se 

Jennie Sydlén jennie_syd@hotmail.com 

Karl-Johan Gusenbauser kjgusen@gmail.com 

Robert From  

Hannes Kerro umbygg@outlook.com 

Lennart Ivebo lennart.ivebo@storuman.se 

Erik Wennstig Winka erik.wennstig@storuman.se 

Anna Edvall edvallanna@gmail.com 

Stefan Wallin stefan.wallin@storuman.se 

Stig Persson stigge.persson.sp@gmail.com 

Anders Ronnhed ronnhed85@gmail.com 

Kalle Åkerblom akerblom1977@gmail.com 

Andreas Lundqvist andreaslundqvist789@gmail.com 

Peter Persson peter.persson@storuman.se 

Peter Fellbrink  
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Sofia Lindberg fialindberg73@gmail.com 

Erika From erikabergkvist@yahoo.se 

Antal närvarande 47 personer 

Antal röstberättigade 45 personer 
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  Storuman 2024-06-02 
 
Verksamhetsberättelse Storuman Idrottsklubb 2023-24 

Allmänt 

Det gångna året har varit komplicerat. Kontrovers och konflikter har fyllt arbetet under en stor del av 

året och föreningsstyrelsen har haft hjälp av RF-SISU att få till dialog och lösningar på knutarna 

mellan parterna.   

Multiarenan och skateparken är färdigställda och invigda under pompa och ståt. Klättersektionen har 

haft invigning på Kyrkbergets klätterled med reportage i lokalnyheterna och klätterförbundets 

tidning Bergsport. Det har varit mycket verksamhet i alla sektioner. Bowlingen har gjort ett omtag för 

att hitta rätt form för dem. För flertalet sektioner så har deltagandet varit fortsatt uppåtgående. Vi 

fortsätter att kämpa för att locka tillbaka fler av våra ungdomar samt att engagera fler vuxna i alla 

sektioner. 

Den 7 nov kom Linnea Claesson och föreläste om civilkurage. Föreläsningen var ett samarbete med 

Storumans Kommun, Folkhälsosamordnare Daniel Burman samt RF-SISU Västerbotten och en del i 

föreningens arbete med värdegrund, struktur och samhörighet i föreningen.  

 

Bemanning  

Kansliet har bemannats av Anna Ludvigsson på 40 % flexibel tjänst. Våra två vaktmästare Tord och 

Jonathan jobbar på för fullt. Personalen har uppmuntrats att delta i utbildningar och kurser för att 

hålla sina kunskaper aktuella. 

 

Huvudstyrelsens arbete 

Vi har haft 6 styrelsemöten och 5 förberedande arbetsmöten samt samordningsmöten med 

kommunen om Isladan och Bollhallen. Vi fortsätter enträget arbetet med vår värdegrund, struktur 

och fortsatt arbete på tesen att vi är EN förening, oavsett hur många sektioner. Dessa kvällar ställer 

vi in all ordinarie verksamhet så att alla ledare i alla sektioner kan delta. Denna gång var det 

föreläsningen med Linnea Claesson och efterföljande workshop för föreningens ledare och styrelser. 

 

Vi har under året jobbat med arbetsgrupper inom områdena 

Samarbete och förvaring av utrustning i Bollhallen,  

Policy för ungdomsverksamheten gällande tider, antal träningar, deltagande i flera sporter mm och 

Instruktion för sektionsstyrelser och föreningsstyrelsen med vad som förväntas av dig som ledamot. 

Grupperna har varit tvärriktade och haft deltagare från nästan alla sektioner som jobbat med 

frågorna. Det har varit ett lyckat sätt att jobba på och skapat bättre förståelse för vad de andra 

sektionerna gör. 

 

Storumandagarna   

Storumandagarna genomfördes i sedvanlig ordning, till stora delar som förr, dock med en del 

förändringar och, i vårt tycke, förbättringar. 

Dansgalan 

Fortsätter att gå bra och den nya strukturen har stärkt upp arbetet. Nytt bygdemedel har sökts och 

investerats i ett tält bredvid Isladan för det nya dansgolvet. 

Huvudstyrelsen vill slutligen tacka alla - personal och ideella krafter - som trots alla kontroverser 

engagerar sig i föreningen och våra ungdomar. Vi fortsätter att visa på den enorma styrka och många 

kunskaper som finns att dra nytta av i föreningen. Vi jobbar vidare med alla verksamheter och växer 

som förening! Tack för ert arbete och ert engagemang! 
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  Storuman 2024-06-02 
 
 

 

 

__________________________  _________________________ 

Susanne Sandlund Ordförande   Jerker Bergström Vice ordförande 

 

__________________________   

Gunilla Pettersson Kassör    

 

 

__________________________  _________________________ 

Kalle Åkerblom Hockey   Mattias Lingesten Pingis  

 

 

__________________________  _________________________ 

Petra Ulander Basket    Daniel Johansson Fotboll  

 

 

__________________________  _________________________ 

Sara Lindholm Gymnastik    Henrik Enfält Klättring 

 

 

__________________________  _________________________ 

Sofia Lindberg Volleyboll   Simon Kristoffersson Skidor  
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Konto Benämning Summa konto summa konto summa konto summa konto summa konto summa

Intäkter

3099 Övriga intäkte 5000 3055 16500 3055 15000 Intäkter 3560 3055 5000 3055 70000

3210 Sponsorer 50000 3821 25000 3210 8000 3113 35000 3075 35000

3680 Storumandagarna 100000 3072 6500 3380 10000 3210 15000 3153 25000

3880 Övriga bidrag 50000 3510 4000 3510 7500 3230 5000 3210 100000

3890 Medlemsavgifter 40000 3070 3000 3670 1800 3510 9000 3385 70000

3900 Skötselavtal 395000 3880 1000 3680 5000 3541 5000 3510 30000

Summa  Intäkter 640000 3380 9000 3690 200 3670 2000 3670 5000

3590 10000 3811 15000 3680 500 3680 3000

Kostnader 3680 1000 3821 15000 3811 2000 3821 25000

5090 Övriga lokalkostnader -2000 76000 77500 3821 2000 363000

5420 Dataprogram -21000 3852 5000

5480 Arbetskläder -7000 4060 7500 4058 350 Kostnader 2777 3880 1000

6070 Representation & uppvaktning -2500 4067 2000 4063 1400 86500

6110 Kontorsmaterial -12000 4070 15000 4067 2000 4060 50000

6210 Telefon -3000 4068 7000 4068 3500 4052 5500 4068 25000

6250 Porto -1500 4072 43000 4072 55000 4059 1000 4072 140000

6310 Försäkringar -2200 4510 1000 4510 4000 4060 3500 4099 70000

6460 Sammanträdeskostnader -2500 4990 500 5070 898 4062 16000 4510 25000

6570 Bankkostnader -7500 6570 135 4067 6000 6460 5000

7010 Löner -807000 6950 130 4068 5000 7110 45000

7510 Arbetsgivaravg. -175000 7110 7000 4069 5500 360000

75 Lönekostnader -66500 7616 3000 4070 5000

7698 Ersättn & bidrag f personal 470000 76000 77413 4073 11000

Summa kostnader -639700 4380 1000

4510 6000

Intäkter 640000 5071 25000

Kostnader -639700 5420 11500 budg res 3000

Resultat 300 budg res 0 budg res 87 budg res 783 5910 1500

6070 500

6230 200

6460 500

6570 200

6950 0

6980 2000

7331 100

7616 2000

109000

budg res -22500

Budget Huvudstyrelsen Storumans IK 2024-2025 Volleyboll Basket Klättring Skidor Hockey Bowling Bordtennis Fotboll Gymnastik
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V prdf Kassör Sekreterare Ledamot Ledamot Ledamot Ledamot Ledamot Ledamot

12 Hockey Malin Umander Rebecka Sjöström Mattias Lantz Anders Ronnhed Sandra Lundsten Carro Karlsson 

13 Skidor Jimmie Bengtsson Katarina Sjöström LönnbackSimon Paulin Patrik Persson

14 Fotboll Harald Kristiansen Andreas Lundqvist Karolina Ivebo Lantz Marlene Holgersson Erik Wennstig Winka Lina Forsebrant

15 Bowling Eva Bennervall Linnea Tellström Irene Winka

16 Bordtennis Sören Hellkvist Stigge Persson Matti Kerro Hans Gustafsson 

19 Volleyboll Johan Arklöf Malin Lindqvist Veroniqa Jonsson Marléne Vedbring Alwa Gustafsson s Elsa Lindqvist s Isis Jonsson s

22 Klättring Karl-Johan Gusenbauer Klas Fahlgren Caroline Ihrström

25 Basket Sandra Backström Caroline Kerro Manne Sundin

28 Gymnastik Friederike roterande Johanna Ihrström Cecilia Henriksson Gunilla Pettersson Therese Granström Jenny Johansson

Förslag ordförande sektionerna

Sara Lindholm

Ordförande

Simon Kristofferson 

Daniel Johansson

Elenor Burman

Kalle Åkerblom

Peter Fellbrink

Sofia Lindberg

Henrik Enfält

Susanna Rubertsson
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Protokoll årsmöte Storumans Idrottsklubb 
 

Datum: 2024-06-13 

Tid:  18.00 

Plats:  Orion, Aktiviteten 

Närvarande:  Se Bilaga 1 – Närvarande årsmöte Storumans IK 2024-06-13 

 

Förslag till dagordning 

§ 1 Årsmötets öppnande 
Föreningens ordförande Susanne Sandlund hälsar välkommen och förklarar årsmötet 
öppnat. 
 

§ 2 Val av mötesordförande och sekreterare 
Årsmötet väljer Niclas Bromark, Länsidrottschef RF SISU, till ordförande och Marléne 
Holgersson till sekreterare. 

Mötesordförande tackar för uppdraget och inleder med att visa att 38% av alla barn och 
ungdomar i Storumans kommun idrottar och menar vidare att den siffran kan bli betydligt 
bättre. Endast fyra länskommuner uppvisar en lägre siffra och fokus borde ligga på 
möjligheterna att få fler deltagare i alla idrotter.  
 
Mötesordförande summerar året med att föreningen har stått inför stora utmaningar med 
att uppträda som en enad flersektionsförening och att det gångna året präglats av 
stridigheter som tagit fokus från annat.  
 

§ 3 Fastställande av röstlängd, val av protokolljusterare tillika rösträknare 
Närvarolista för årsmötet bifogas protokollet och röstlängden fastställs till 45 personer 
enligt Bilaga 1. 

Årsmötet väljer Ewa Brändström och Andreas Lundqvist till justerare tillika rösträknare.  
 

§ 4 Fråga om årsmötet utlysts enligt stadgarna 
Två yrkanden gjordes gällande aktuell punkt. 
 
Yrkande 1 (Emanuel Viklund): årsmötet har inte utlysts på rätt sätt, eftersom det flyttades 
från 4 juni till 13 juni med kort varsel. 

Yrkande 2 (P-G Stenvall): årsmötet kan godkänna att utlysningen skett enligt stadgarna 
eftersom det utlystes första gången den 21 maj och stadgarna säger senast två veckor före 
mötets datum.  

Årsmötet beslutar: 
att godkänna att årsmötet utlysts enligt stadgarna.  
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§ 5 Fastställande av föredragningslista 

En övrig fråga presenteras av Simon Kristoffersson: 
 
Ska föreningen satsa på i huvudsak vuxenidrott eller ha huvudfokus på barnidrott?  
 
Årsmötet beslutar: 
att godkänna punkten som en övrig fråga. 
 

§ 6 Verksamhetsberättelser från huvudstyrelsen samt sektionerna. 
Årsmötet har kunnat ta del av verksamhetsberättelse för Storumans IK genom publicerade 
årsmöteshandlingar samt via handlingar tillgängliga på mötet. Verksamhetsberättelsen 
biläggs protokollet, se Bilaga 2. 
 

• Storumans IK Basket föredrar sin verksamhetsberättelse. 

• Storumans IK Bordtennis och Badminton föredrar sin verksamhetsberättelse. 

• Storumans IK Bowling är inte närvarande.  

• Storumans IK Fotboll föredrar sin verksamhetsberättelse. 

• Storumans IK Truppgymnastik föredrar sin verksamhetsberättelse. 

• Storumans IK Ishockey har inte inkommit med någon verksamhetsberättelse till kansliet. 
Sektionsordförande summerar på uppmaning årets verksamhet översiktligt.  

• Storumans IK Klättring föredrar sin verksamhetsberättelse. 

• Storumans IK Skidor och Skidskytte föredrar sin verksamhetsberättelse (skidskytte just 
nu en vilande verksamhet). 

• Storumans IK Volleyboll föredrar sin verksamhetsberättelse. 

Kanslist redogör för att Storumans IK Ishockey samt Storumans IK Bowling inte inkommit till 
kansliet med sin verksamhetsberättelse och därför uppmanas göra detta snarast.
  
Årsmötet beslutar: 
att lägga verksamhetsberättelserna för verksamhetsåret 2023 med godkännande till 
handlingarna. 
 

§ 7 Balans- och resultaträkning för senaste verksamhetsåret 
Föreningens kassör Gunilla Pettersson redogör för att fler sektioner än under 
verksamhetsåret 2022 redovisar ett positivt resultat, men inte alla. Positivt är att fler 
sektioner nyttjar LOK-stöd och andra aktivitetsbidrag, något som bidrar till högre intäkter.  
 
Skötselbidraget från Storumans kommun har tidigare utbetalats i efterskott. Nu har det 
beslutats att utbetalningen ska ske i förskott, vilket innebär att det under 2023 inkommit 
två utbetalningar gällande samma bidrag. 
 
Under en period av projekt och icke utbetalda projektmedel var likviditeten inte god, men 
Storumans IK har nu åter god likviditet. 
 
Årsmötet beslutar: 
att lägga 2023 års resultat- och balansräkning med godkännande till handlingarna. 
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§ 8 Antal aktiva sektioner i föreningen 

 
Årsmötet beslutar: 
att fastställa antalet aktiva sektioner i föreningen till 9 st för verksamhetsåret 2024. 
 

§ 9 Revisionsberättelse för huvudstyrelse samt sektionernas förvaltning under senaste 
verksamhetsåret 
Föreningens revisor Peter Persson gör en kort sammanfattning av årets revisionsberättelse 
och föreslår årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 
Årsmötet beslutar: 
att lägga 2023 års revisionsberättelse med godkännande till handlingarna. 
 

§ 10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen under den tidsperiod revisionen avser 
Punkten inleds med att Emanuel Viklund framför att han anser att de frågor som har ställts 
gällande multiarenans ekonomi först besvarades med att projektet inte skulle kosta 
någonting men att siffrorna nu visar annat, dessutom med ändringar i flera steg. Han yrkar 
därför att inte bevilja ansvarsfrihet för styrelsen förrän en ny revision har gjorts.  
 
Kalle Åkerblom anser att en extern revision av hela föreningens ekonomi bör göras 
eftersom styrelsen vid revisionen fått synpunkter på hur man dokumenterat och fattat 
beslut.  
 
Flertalet årsmötesdeltagare begär ordet och bemöter yrkandena med att de frågor som har 
ställts under året har besvarats i flera omgångar.  
 
Susanne Sandlund informerar om de påpekanden styrelsen fått vid revisionen och vilka 
förbättringar som därefter har gjorts gällande hur beslut fattas och dokumenteras.  
 
Robert From menar att i andra projekt som föreningen genomfört, till exempel för SIK 
Skidors räkning, har rutinen med att föreningen agerar bank tills sökta bidragsmedel 
inkommit varit densamma och yrkar därför på att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
Revisor Peter Persson upprepar att han utifrån revisionen yrkar på ansvarsfrihet för 
styrelsen.  
 
Yrkande 1 (Emanuel Viklund): att inte bevilja ansvarsfrihet för styrelsen förrän en ny 
revision på hela föreningen har gjorts.  
 
Yrkande 2 (Robert From): att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen baserat på att både 
ekonomiska redovisningar och en extra revision har genomförts under året.  
 
Årsmötet beslutar: 
att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 
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§ 11 Fastställande av medlemsavgifter 

Medlemsavgiften ska täcka de försäkringar som föreningens medlemmar omfattas av, 
resterande kostnader hanteras som deltagaravgift inom respektive sektion och i yrkandet 
föreslås att medlemsavgiften ligger kvar på 50 kr per person och år.   
 
Årsmötet beslutar: 
att fastställa 2024 års medlemsavgift till 50 kr per medlem. 
 

§ 12 Anmälan verksamhetsplan samt behandling av budget för kommande verksamhetsår 
En komplett budget eller verksamhetsplan för föreningen ej har kunnat sammanställas 
eftersom årsmötet uppmärksammar att några sektioner inte har inkommit med alla 
årsmöteshandlingar, däribland Storumans IK Hockey som inte presenterar budget, 
verksamhetsberättelse eller verksamhetsplan för kommande år. Se Bilaga 3. 
 
Yrkande (Emanuel Viklund): årsmötet uppdrar till den samlade, nya styrelsen att godkänna 
budget och verksamhetsplan vid första styrelsemötet och publicera detta på Storumans IK:s 
webbplats. 
 
Årsmötet beslutar: 
att uppdra att till styrelsen att behandla och godkänna budget och verksamhetsplan vid det 
första styrelsemötet och publicera detta på Storumans IK:s webbplats. 
 

§ 13 Behandling av fråga som väckts av styrelsen, sektionsstyrelse eller medlem 
Ingen fråga har inkommit till denna punkt.  
 

§ 14 Fastställande av sektionernas förslag till respektive styrelse för det kommande 
verksamhetsåret 
Förteckning över inkomna styrelsemedlemmar i respektive sektion bifogas protokollet, se 
Bilaga 4. För Storumans IK Hockey är personnamnen rödmarkerade då de har lagts till i 
efterhand eftersom de ej skickats in till kansliet utan skrevs ihop på ett papper vid sittande 
möte.  
 
Frågan väcks om inbjudan till årsmöte gått ut till alla föreningens medlemmar eller hållits 
inom slutna grupper. Varje sektion redovisar sina rutiner och sitt förfarande. Årsmötet 
noterar att Storumans IK Hockey genom att kalla till årsmöte i slutna chattgrupper inte 
genomfört ett stadgeenligt sektionsårsmöte och inte har skickat in något årsmötesprotokoll 
eller namn på sektionens styrelseledamöter till Idrottsklubbens årsmöte. 
 
Yrkande 1 (Emanuel Viklund): att årsmötet uppdrar till styrelsen att till nästa år ge kanslist i 
uppgift att lägga ut samtliga sektioners årsmöteskallelser i lämpliga kanaler så att alla 
medlemmar kan välja att delta, istället för att varje sektion sköter detta själva. 
  
Yrkande 2 (Robert From): att fastställa sektionernas förslag till styrelsemedlemmar genom 
respektive sektionsordförande. 
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Årsmötet beslutar: 
att uppdra till styrelsen att till nästa år ge kanslist i uppgift att lägga ut samtliga sektioners 
årsmöteskallelser i lämpliga kanaler. 
 
att fastställa sektionernas förslag till styrelsemedlemmar genom respektive 
sektionsordförande. 
 

§ 15 Val av: 

a. Föreningens ordförande, 1 år 
Valberedningen kan ej presentera något förslag till ordförande. Arbetet beskrivs som 
att ingen vill räcka upp handen och ta på sig ordförandeskapet i föreningen såsom 
situationen har varit under året. Ett tillägg från valberedningen är att bara fem 
sektioner har deltagit i valberedningens arbete, vilket är ett bristfälligt genomfört 
uppdrag från de andra sektionerna. Endast SIK Fotboll, SIK Basket, SIK Klättring, SIK 
Skidor och SIK Volleyboll har deltagit.  
 
Mötesordförande informerar om att en förening alltid måste ha en styrelse och en 
styrelse måste alltid ha en ordförande. Om en ny ordförande inte kan väljas, kvarstår 
sittande ordförande till vidare.  
 
Kalle Åkerblom ställer frågan om det är rätt eller fel att ha styrelsemedlemmar i en 
valberedning. Mötesordförande svarar att det vare sig är rätt eller önskvärt att ha 
det så, men konstaterar att det ibland händer i föreningar som har svårt att få fram 
namn. Han konstaterar dock att just den frågan - att ifrågasätta valberedningens 
sammansättning - inte är vägen framåt för årsmötet just nu. 
 
Debatten kring punkten blir livlig kring hur det senaste året har varit och känslor 
kommer upp till ytan. Flera årsmötesdeltagare beskriver stämningen under året som 
giftig och energikrävande och att fokus måste återgå till att det är för barnens och 
ungdomarnas skull föreningen finns till. Fler än en talare efterlyser ett avslut på 
konflikterna så att föreningen kan gå vidare med sitt viktiga arbete att erbjuda barn 
och ungdomar idrottsaktiviteter.  

Yrkande (Thomas Lindberg): antingen måste årsmötet komma till beslut under punkt 
15a eller ajournera mötet.  
 
Årsmötet beslutar: 
att mötet ajourneras och uppdrar till styrelsen att kalla till ett extra årsmöte senast 
senast 31 augusti.  
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b. Halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år:  

- Vice ordförande omval/nyval, 2 år.  

- Sekreterare fyllnadsval, 1 år 

- Kassör nyval 2 år.  

- Övriga styrelseledamöter består av valda sektionsordföranden i 
föreningen. Namnges i protokollet. 

c. Personliga suppleanter till ordförande, vice ordförande, kassör och sekreterare 
(au). 

§ 16 Val av 1 revisor samt 1 suppleant för en tid av ett år 

§ 17 Val av firmatecknare 

§ 18 Val av vem som får företräda föreningen i bankärenden 

§ 19 Val av valberedning samt sammankallande sektion eller person 

§ 20 Övriga frågor 

§ 21 Årsmötets avslutande 
 
 

 

 

Mötesordförande Sekreterarare 
 
Niclas Bromark Marléne Holgersson 

 

 

Justerare  Justerare 
 
Ewa Brändström Andreas Lundqvist 
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